
Folketingets Sundhedsudvalg har den 18. januar 2011 stillet følgende 
spørgsmål nr. 368 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstrop Ander-
sen (S).

Spørgsmål nr. 368:
’’Som opfølgning på ministerens svar på SUU alm.del -spørgsmål -278 bedes 
ministeren oplyse, om ministeren kan garantere, at relevante dokumenter 
vedrørende overbetalingssagen ikke er gået tabt i løbet af det 1½ år, hvor 
ministeriet har kæmpet med det såkaldte "journaliseringsefterslæb".”

Svar:
I mit svar på SUU alm. del spørgsmål 278 fastslog jeg, at der ikke var forsvun-
det 500 dokumenter fra ministeriets sag vedrørende afregning med private sy-
gehuse, som det ellers blev påstået. Dette vil jeg gerne understrege igen. 
Derimod har der været et beklageligt journaliseringsefterslæb i den pågælden-
de sag, og det er der nu blevet rettet op på. 

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Wieteke Müskens
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